

Convocation à l'Assemblée Générale Ordinaire de l'International French School (Singapore) LTD

Vous êtes invités à participer à l'Assemblée Générale Ordinaire de l'International French School (Singapore) LTD qui aura lieu **par voie électronique** le :

Judi 3 décembre 2020 à 18h30

L'ordre du jour en sera :

1. Approbation du compte rendu de l'Assemblée Générale Annuelle du 18 juin 2020
2. Rapport d'activité sur le début de l'année scolaire 2020/2021
3. Les prévisions du résultat financier 2020
4. Approbation du budget 2021
5. Approbation des frais de scolarité pour l'année scolaire 2021-2022
6. Election des nouveaux membres du Conseil Exécutif :
 - 1 Membre « Individuel » (Collège Parents) et 2 Membres de réserve (Collège Parents)
7. Confirmation de l'élection des représentants des parents d'élèves titulaires et suppléants du Conseil Etablissement
8. Quitus au Conseil Exécutif pour la gestion 2019 - 2020
9. Projet d'extension de l'établissement
10. Fonds de solidarité COVID-19
11. Autres sujets / Questions diverses :

Les membres de l'Association souhaitant voir figurer des questions à l'ordre du jour de l'Assemblée Générale sont tenus d'en communiquer le texte à la Secrétaire Générale **avant le jeudi 19 novembre 2020 à 18h** à l'adresse email suivante : **ag@ifs.edu.sg**. Le traitement de ces questions est détaillé dans le mail d'accompagnement. Les réponses à ces questions figureront dans le procès-verbal de l'Assemblée Générale ou y seront annexées.

Cette convocation est disponible sur le Portail Parents et accessible à l'adresse suivante :
<https://www.ifs.edu.sg/fr/portail-parent/mon-ecole/la-gouvernance/les-assemblees-generales/>

Singapour, le 16 novembre 2020



Sabine d'Angély-Lavail
Secrétaire Générale

International French School (Singapore) Ltd
3000 Ang Mo Kio Avenue 3 Singapore 569928 | T: +65 6805 0000 | administration@ifs.edu.sg

Company Reg. No.: 198004581H | Registration validity period: 06-07-2017 to 05-07-2023

Notice of Ordinary General Meeting of International French School (Singapore) LTD

Notice is hereby given that the upcoming Ordinary General Meeting of International French School (Singapore) LTD will be held by way of **electronic means** on:

Thursday, December 3rd at 6.30pm

The agenda is as follows:

1. Approval of the Minutes of the Annual General Meeting held on June 18th 2020
2. Reports on the beginning of the academic year 2020 – 2021
3. Forecast 2020
4. Approval of the 2021 budget
5. Approval of the School fees for the next financial academic year 2021-2022
6. Election of new members of the Executive Committee:
 - 1 Individual EC Member and 2 Individual Reserve Members
7. Confirmation of the election of the parent's representatives of the Educational Committee by the Chairman
8. Release of the outgoing Executive Committee in its financial and other functions for the year 2019/2020
9. School's Extension Project
10. COVID-19 Solidarity Fund
11. Other matters:
Members of the Association wishing to have a particular question inserted in the agenda to be considered at the General Meeting must communicate in writing the text of such matter to the General Secretary **no later than Thursday, November 19th 2020 at 6pm** to the following email address: **ag@ifs.edu.sg**. The treatment of these questions is detailed in the accompanying email. Answers to these questions will be included in the Minutes of the General Meeting or be annexed thereto.

This Notice has been made available on Parents' Portal and may be accessed at: <https://www.ifs.edu.sg/parent-portal/my-school/the-governance/general-meetings/>

Singapore, November 16th 2020



Sabine d'Angély-Lavail
General Secretary